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INTERPELACJA 
w sprawie remontu ulic Jedwabniczej i Gościniec

Podczas dyżuru w siedzibie Rady Osiedla Wiskitno mieszkańcy zgłosili bardzo zły stan 
ulic Jedwabniczej i Gościniec. Fragmenty tych ulic były wyremontowane jakiś czas temu
ze środków Rady Osiedla, pozostała część wymaga bardzo pilnego remontu.
Wnoszę o pilne przeprowadzenie remontu tych ulic. 
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